
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
Képviselőcsoportja

.,=j'u; s I'iiva ÍaIa

9 rc rn izá1?1 :

	

ffLZ '

Érkezett : 2009 MARC 9 C.

Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

„Tervezi-e a régészeti lel őhelyek feltárásának, illetve a régészeti lel őhely, lelet
megtalálója anyagi elismerésének részletes szabályairól szóló miniszteri rendelet
módosítását?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Hiller
István oktatási és kulturális miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön az Országgyűlés Kulturális és sajtóbizottságának 2008 . december 11-én megtartott ülésén
a következőket mondta: „a tárgyalásokat folytatjuk a megyei múzeumokkal, a feltárásr a
alkalmas fenntartókkal és csoportokkal . Azt gondolom, hogy kell egy jelent ős bekerülés i
értékhatár, amikor azt kell mondani, hogy itt szükséges gyorsan, szakszerűen ellátni a
feladatokat, ennek az értékhatárnak a szintjét majd meghatározzuk, afölött a Kulturáli s
Örökségvédelmi Szakszolgálat látja el a feladatokat, az alatt, ami még szintén igen jelentős
érték, bekerülési érték, helyes, ha ezt a korábbi struktúra szerint folytatjuk . ”
Eltelt a 2009-es évb ő l két hónap, és mindeddig – ismereteim szerint – semmi sem történt . Ez
annál is inkább sajnálatos, mert Miniszter Úr szavaiból joggal következtethettünk arra, hogy a
minisztérium a megyei múzeumokkal megegyezésre törekszik . Ezért abban bíztunk, hogy
megkezdődnek az egyeztetések, elkészül a vonatkozó rendelet múzeumok számára i s
elfogadható módosítása .
A fentiekre tekintettel az alábbi kérdéseimre várom Miniszter Úr megtisztel ő válaszát :

l ./ Lesz-e egyeztetés a megyei múzeumokkal a régészeti feltárások jogi szabályozásána k
ügyében?
2./ Törekszik-e Miniszter Úr megegyezésre a megyei múzeumokkal?
3 ./ Mikorra várható a vonatkozó miniszteri rendelet fentieknek megfelelő módosítása?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2009 . március 10

Erdős Norbert
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